
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-09, § 11 

 

 Tid: 9 oktober 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 oktober 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande: 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind, vidare 

tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. Dessutom närvarade Petra Berglund, Åsa 

Gustavsson och Maria Stigle från trafikkontorets nämndsekretariat. 



  

 
 § 11 

Markanvisning för spårvagnsdepå inom fastigheten Ladugårdsgärde 1:4 i 

Östermalm till SL 

Dnr E2008-513-01548  

Protokollsutdrag 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden anvisar mark för spårvagnsdepå inom fastigheten 

 Ladugårdsgärde 1:4 till AB Storstockholms Lokaltrafik (SL) och ger kontoret i 

 uppdrag att träffa markanvisningsavtal enligt förslag i utlåtandet. 

2. Nämnden ger kontoret i uppdrag att påbörja utredningsarbeten enligt utlåtandet.  

3. Nämnden hemställer hos Stadsbyggnadsnämnden om ändrad detaljplan för 

 området. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 16 september 

2008. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), och ledamoten 

 Emilia Hagberg (mp) ställde sig bakom förvaltningens förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) föreslog följande: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Det är fullständigt absurt att staden ingått en avsiktsförklaring om en privat 

spårvägsdragning mitt genom stans hjärta utan en enda konsekvensanalys, varken 

för framkomligheten, trafiksäkerheten eller cityutvecklingen. Erfarenheterna från 

Arlandabanan förskräcker, och varför stadsbyggnadskontoret och trafikkontoret 

vill avtala bort kontrollen över trafikföringen, och därmed planeringen, i den 

komplexa och evenemangstäta miljön i Stockholm City är en gåta. 

 

Omröstning 

Ordföranden tog först upp förslaget om att återremittera ärendet och ställde det mot att 

avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag. Därefter beslutade 

nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Utan eget ställningstagande 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) lämnade ärendet utan eget ställningstagande. 

 

Särskilt uttalande 



  

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt följande: 

 

I det fortsatta utredningsarbetet kring spårvagnsdepån är det angeläget att det planeras 

för att möjliggöra framtida kopplingar till Lidingöbanan och att omstigning till 

kollektivtrafik på vatten möjliggörs. En lösning för flytten av spårvägshallen vid 

Aqauria måste också hittas. De gamla spårvagnar som berörs har andra krav än nya 

vagnar på utformningen av en vagndepå.  

 

Vi beklagar att bordläggning inte accepteras trots att ärendet inte är *-markerat. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i särskilt uttalande från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


